
 

 
       

Številka: 900-342/2015-4   

Datum:   21. 1. 2016      

                               

Z A P I S N I K 

 

10. seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL, ki je bila v četrtek,  19. 11. 2015 ob 17.00 uri, na 

sedežu Četrtne skupnosti Rožnik, Viška cesta 38, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik MOL, Aleš Jenko (v nadaljevanju: predsedujoči). 

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boris Bavec, Mojca Bizjan, Tomaž Čučnik, Selma Halilović, Aleš 

Jenko, Dragica Klemše, Uroš Logar, Manca Radić, Klemen Sodržnik, Vesna Škerl, Rebeka Tomšič, 

Živa Vidmar, Boštjan Weissenbach, Matej Weissenbach in Miro Žagar. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: / 

 

OSTALI NAVZOČI:  Mojca Mak - javna uslužbenka Službe za lokalno samoupravo MU MOL. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je od 15 članov sveta prisotnih 15 članov, kar pomeni, da je bil svet 

sklepčen in je lahko začel z delom.  

 

Člani sveta so predlog DNEVNEGA REDA prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se dnevni red razširi s točko »Poročilo Komisije za urbanizem« pod tč. 3, 

z ustreznim preštevilčenjem ostalih točk. 

 

Na predlog dnevnega reda ni bilo pripomb in predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

PREDLOG SPREMENJENEGA DNEVNEGA REDA: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 9. seje in 1. izredne seje Sveta Četrtne skupnosti Rožnik MOL. 

2. Sejnine - sklep.                       

3. Poročilo Komisije za urbanizem. 

4. Predlogi in pobude občanov. 

5. Informacije za člane Sveta ČS Rožnik o tekočih zadevah. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 9. SEJE IN 1. IZREDNE SEJE SVETA ČETRTNE 

SKUPNOSTI ROŽNIK MOL 

 

 

a) Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje sveta 

Zapisnik 9. seje so člani sveta prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

 

Živa Vidmar je podala pripombo na zapisnik, da se zapis razprave pod točko Habjanov skrajša na 

dejstvo, da člani sveta v razpravi niso bili enotni.  
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Predsedujoči je pripombo dal na glasovanje: 

Predlog SKLEPA št. 1/10: 

Zapis razprave pod tč. 5a se ustrezno skrajša z zapisom, da člani sveta v razpravi niso bili 

enotni. 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 1/10 je bil sprejet. 

 

Nadaljnjih pripomb ni bilo, zato je predsedujoči je predlagal v sprejem: 

 

Predlog SKLEPA št. 2/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 9. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana, skupaj s popravkom. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 2/10 je bil sprejet. 

 

b) Pregled in potrditev zapisnika 1. izredne seje sveta 

Zapisnik 1. izredne seje Sveta so prisotni prejeli z dodatnim gradivom na sejo sveta. 

 

Razprave ni bilo in predsedujoči je dal na glasovanje: 

Predlog SKLEPA št. 3/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 1 izredne seje Sveta 

Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 8 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 

Sklep št. 3/10 je bil sprejet. 

 

AD 2 

SEJNINE - SKLEP 

 

Predsedujoči je povedal, da je ob zaključku leta potrebno sprejeti ustrezni sklep, ki bo omogočil 

izplačilo sejnin. Prisotni so z dodatnim gradivom prejeli posodobljeno tabelo prisotnosti na sejah in 

predviden izračun višine izplačila ob dosedanji udeležbi.  

 

Razprave ni bilo in predsedujoči je dal na glasovanje naslednji: 

 

Predlog SKLEPA št. 4/9: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik, Mestne občine Ljubljana, bo na podlagi 12. člena Odloka o 

financiranju četrtnih skupnosti v Mestni občini Ljubljana (Uradni list RS št. 92/07 in 11/09) iz 

proračunskih sredstev (postavka 016020 – Četrtna skupnost Rožnik, podkonto – 4029 05 Sejnine 

udeležencem odborov) v letu 2015 izplačal sejnine predsedniku in članom Sveta v skladu s 

priloženo tabelo, ki jo je pripravila strokovna služba Službe za lokalno samoupravo na podlagi 

poročila o udeležbi na sejah. V višino sejnin se vključi tudi sejnina predsedniku in članom sveta 

za udeležbo na 10. redni seji Sveta ČS Rožnik.  

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 4/10 je bil sprejet. 
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AD3 

POROČILO KOMISIJE ZA URBANIZEM 

 

Predsedujoči je povabil Živo Vidmar k predstavitvi poročila Komisije za urbanizem, ki se je sestala v 

sredo, 18. 11. 2015 ob 17.30 uri.  

 

Živa Vidmar je povedala, da je Komisija za urbanizem obravnavala prejeto pritožbo občanke nad 

delovanjem Asfaltne baze Smodinovec (dopis so člani sveta prejeli z gradivom ob sklicu seje), 

problematiko Habjanov bajer, problematiko otroških igrišč in podane pobude članov komisije. 

Komisija za urbanizem je sprejela naslednje sklepe (in predlog), katere Svetu ČS Rožnik predlaga v 

obravnavo in sprejem: 

 

a.) Na poziv meščanke Mirjam Grdadolnik smo v komisiji prišli do spoznanja, da imamo 

premalo podatkov, na katere bi se oprli, zato smo sklenili: 

Sklep 1: ČS Rožnik razpolaga s premalo dokumentacije o asfaltni bazi, zato prosimo 

pristojne službe na MOL, da pregledajo dokumentacijo o asfaltni bazi Smodinovec, 

pregledajo stanje na terenu in ugotovijo dejansko stanje in razmere. 

Sklep 2: Inšpektorat za varstvo okolja naj opravi brezpogojno potrebne meritve, na 

katerih se potem lahko ukrepa. 

Sklep 3: Od pristojnih služb zahtevamo, da nam sporočijo, do kdaj bo imelo podjetje 

Trgograd Litija dovoljenje za delovanje asfaltne baze v kmetijskem okolju. 

Sklep 4: Na parkirišču asfaltne baze je stalno parkiranih tudi do dvajset težkih 

tovornjakov-priklopnikov. Zanje niso urejene ne sanitarije ne drugi temu namenjeni 

spremljevalni objekti. Prosimo, da se tako divje parkiranje prepreči, zlasti pa v smislu 

načrta, ki naj bi po severni obvoznici prepovedal promet s težkimi tovornjaki. 

Meščanka je tudi opozorila, da na območju mestnega naselja Grič ni urejena infrastruktura 

(pločniki, kanalizacija, plinovod ipd.), zato v sprejem predlagamo: 

Sklep 5: Pozivamo pristojne službe, da nam sporočijo, kdaj mislijo vključiti to območje v 

realizacijo, zlasti kanalizacije in pločnikov. 

 

b.) Po obravnavi tematike Habjanov bajer je komisija sprejela: 

Sklep 6: Komisija za urbanizem je sklepčna o tem, da se zaradi neprimernosti zemljišča in 

neurejenega odvodnjavanja Habjanov bajer (RD 419, št. 341/2, 342, 343/2 in 344/2, vse 

K.o. Vič) spremeni iz območja SSsv v območje zelenih površin ZS, tj. v površine za oddih, 

rekreacijo in šport. Športni objekti naj bodo namenjeni igram z žogo (košarka, odbojka, 

balinanje ipd.) 

 

c.) Komisija je razpravljala o problematiki otroških igrišč na območju ČS Rožnik. Soglasno 

predlagamo svetu ČS Rožnik v sprejem: 

Sklep 7: Svet ČS Rožnik MOL povpraša Oddelek za urejanje prostora MU MOL po 

zemljiščih (parcelne številke) v lasti MOL, ki bi jih skladno s prostorsko namembnostjo 

ČS Rožnik lahko predlagala v ureditev javnih otroških igrišč.  

 

d.)  Most za avtomobile namesto brvi za pešce na Glinščici med RD Cesto VI in Bizjakovo je 

bil sprejet na mestnem svetu 29. 11. 2004 (15. seja) z 29 glasovi za in z nobenim proti. Ta most 

še danes ni vnesen v prostorske načrte.  Dajem pobudo, da svet ČS povpraša pristojne službe, 

kaj je danes s tem mostom. 

 

V sledeči razpravi je predsedujoči predlagal, da se obravnava predlaganih sklepov vezanih na 

Habjanov bajer uvrsti na naslednjo sejo sveta. Člani sveta so v razpravi z vsebino ostalih sklepov 

Komisije za urbanizem soglašali. 
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V zadevi Asfaltne baze Smodinovec je predsedujoči dal na glasovanje naslednje predloge sklepov: 

 

Predlog SKLEPA št. 5/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana zaproša pristojne službe na Mestni 

občini Ljubljana, da pregledajo dokumentacijo o asfaltni bazi Smodinovec, pregledajo stanje na 

terenu in ugotovijo dejansko stanje in razmere. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 5/10 je bil sprejet. 

 

 

Predlog SKLEPA št. 6/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana apelira na Inšpektorat RS za okolje in 

prostor, da opravi brezpogojno potrebne meritve izpustov, na katerih se lahko nadaljnje 

ukrepa. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 6/10 je bil sprejet. 

 

 

Predlog SKLEPA št. 7/10: 

Svet ČS Rožnik MOL zaproša pristojno službo, da preveri in sporoči, do kdaj bo podjetje 

Trgograd Litija imelo dovoljenje za delovanje asfaltne baze v kmetijskem okolju. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 7/10 je bil sprejet. 

 

 

Predlog SKLEPA št. 8/10: 

Na parkirišču asfaltne baze je stalno parkiranih tudi do dvajset težkih tovornjakov-

priklopnikov. Zanje niso urejene ne sanitarije ne drugi temu namenjeni spremljevalni objekti. 

Svet ČS Rožnik MOL zaproša, da se tako divje parkiranje prepreči, zlasti v smislu načrta, ki bi 

po severni obvoznici prepovedal promet s težkimi tovornjaki. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 8/10 je bil sprejet. 

 

 

Predlog SKLEPA št. 9/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana zaproša pristojno službo Mestne občine 

Ljubljana za informacijo, kdaj planira vključiti območje Griča okoli asfaltne baze v realizacijo, 

zlasti glede kanalizacije in pločnikov. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 9/10 je bil sprejet. 
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Predsedujoči dal na glasovanje tudi naslednja predloga sklepov: 

 

Predlog SKLEPA št. 10/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana zaproša pristojno službo, Oddelek za 

urejanje prostora MU MOL, za podatek o zemljiščih (parcelne številke) v lasti MOL, ki bi jih 

skladno s prostorsko namembnostjo Svet ČS Rožnik lahko predlagal v ureditev javnih otroških 

igrišč. 
 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 10/10 je bil sprejet. 

 

Predlog SKLEPA št. 11/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne apelira na pristojne službe MOL, da podajo informacijo 

glede predvidene rekonstrukcije brvi za pešce na Glinščici med cesto Rožna dolina/c. VI in 

Bizjakovo ulico v most za avtomobilski promet. 

 

Navzočih je bilo 9 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 9 članov sveta. 

Sklep št. 11/10 je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

PREDLOGI IN POBUDE OBČANOV 

 

a) Asfaltna baza Smodinovec – pobuda občanke 

Obravnavno pod tč. 3 – Poročilo komisije za urbanizem 

 

b.) Umiritev prometa RD cesta I, odsek med Škrabčeva–RD cesta VIII - pobuda občanke 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je povzel pobudo občanke za umiritev prometa na odseku Rožne doline, cesta I.  

Po razpravi, v kateri so sodelovali Uroš Logar, Živa Vidmar in Aleš Jenko, so člani sveta soglašali 

spredlogom, da pobudo in tekočo prometno problematiko obravnava Komisija za promet sveta ČS 

Rožnik. 

 

c.) Postavitev grbine pred vrtcem Vrhovci, enota Rožnik na Cesti na Brdo – pobuda 

občanke 

 

Pristojni Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet je Svet ČS Rožnik zaprosil za obravnavo in 

podajo stališča do posredovane pobude za postavitev grbine na Cesti na Brdo nasproti vrtca. Gradivo 

za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Po končani razpravi je predsedujoči dal na glasovanje: 

 

Predlog SKLEPA št. 12/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana ne podpira izvedbe grbin na Cesti na 

Brdo. Za povečanje varnosti čez prehod za pešce nasproti vrtca Svet ČS Rožnik predlaga 

dodatno svetlobno označitev prehoda.  

 

Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
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Sklep št. 12/10 je bil sprejet. 

 

d.) Prošnja prebivalcev za napeljavo javne kanalizacije na Vidičevi cesti 

 

Predsedujoči je povzel prošnjo prebivalcev za napeljavo javne kanalizacije na Vidičevo cesto, ki so jo 

člani sveta prejeli z dodatnim gradivom. 

 

Po razpravi je predsedujoči predlagal v sprejem naslednji: 

 

Predlog SKLEPA št. 13/10: 

Svet Četrtne skupnosti Rožnik Mestne občine Ljubljana podpira pobudo občanov, da se na  

Vidičevo cesto napelje javno omrežje za kanalizacijo. Vlogo odstopa v pristojno reševanje s 

pozivom, da pristojni oddelek MU MOL pristopi k čimprejšnji ureditvi komunalne 

problematike stanovalcev Vidičeve ceste.  

 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep št. 13/10 je bil sprejet. 

 

 

AD 5 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS ROŽNIK O TEKOČIH ZADEVAH 

 

Gradivo so člani sveta prejeto s sklicem seje. 

 

Predsedujoči je člane sveta seznanil z obvestilom in s prejetimi odgovori Oddelka za gospodarske 

dejavnosti in promet Mestne uprave Mestne občine Ljubljana: 

 

a) Obvestilo vezano na zimsko službo 2015–2016; 

b) Odgovor na sklep sveta ČS Rožnik v zadevi zasaditve dreves ob Poti rdečega križa; 

c) Odgovor na sklep sveta ČS Rožnik v zadevi Ureditev varnega prehoda za pešce na Cesti na 

Bokalce; 

d) Odgovor na sklep št. 4/9 sveta ČS Rožnik v zadevi preureditev zelenice v parkirišče P+R. 

 

Člani sveta so se seznanili tudi z informacijo s sestanka Oddelka za ravnanje z nepremičninami MU 

MOL v zadevi ureditve in zakupa vrtičkov ob Cesti Iga Grudna z obstoječimi vrtičkarji, skupaj z 

obvestilom vezanim na oddajo vlog s strani obstoječih vrtičkarjev. 

 

Naslednja seja sveta bo predvidoma sklicana januarja 2016. V januarju je predvidena seja, na katero bi  

povabili Podžupana MOL, g. Dejana Crneka in občane in obravnavali problematiko zimske službe. 

 

Predsedujoči je prisotne še pozval, da razmislijo o predlogih programov in vsebinah za leto 2016, 

katera društva bi povabili k sodelovanju pri pripravi programov.  

 

Dnevni red je bil izčrpan in predsedujoči je ob 18:00 zaključil sejo, člane sveta pa povabil na večerjo. 

 

 

Zapisala: 

Mojca Mak 

 

 

 

 Aleš Jenko 

 predsednik sveta 

 Četrtna skupnost Rožnik 

 Mestna občina Ljubljana 


